
Referat af bestyrelsesmøde den 6. oktober 2015 

 

Fremmødte: Abdullah Elbahi, Abdullah Abdullatif, René, Atef, Walid, Kaj, Liselotte 

Hvidt (DAB) og Anita. 

 

Ordstyrer: Abdullatif 

Referent: Anita 

 

Budget, Beboermøde: 

 
Vi gennemgik budgettet med Liselotte, det ser rigtig fornuftigt ud, bestyrelsen godkendte det. 

Beboermødet har vi sat til den 10. november 2015, kl. 18.00, indkaldelse sendes til beboerne. 

Bolignettet er tilbagebetalt i 2015. 

 

Opfølgning fra sidste møde: 

 
Liselotte Hvidt (DAB) har ikke hørt fra Aldi, vedr. salg af noget af vores grund. 

Vi er blevet enige om, at købe 200 indeklimakort, som ejendomskontoret kan udlevere til beboere, 

når der er behov. 

 

Orientering fra formanden:     

 
Vedr. vaskeripriser talte vi om, hvor det er rimeligt at forhøje prisen, for at mindske underskuddet 

så meget som muligt. René undersøger det årlige forbrug nærmere. 

 

Orientering fra ejendomsmesteren:   

 
René har modtaget opdatering fra internetklub. 

Vi rykker grøn gennemgang til februar 2016. 

Det nye vagtfirma starter den 1. januar 2016, nærmere besked herom bliver uddelt til beboerne. 

Vedr. helhedsplanen så går vi nu i gang med fase 2 undersøgelser, hvor Vissenbjerg kommer og 

tager prøver i et antal udvalgte lejligheder. 

René fortalte om det nye alarm system i beboerhus og ejendomskontor. 

DAB har indkaldt til regionalmøde den 26. oktober d.å., Ejendomskontoret vil være lukket den dag. 

 

Klubber og aktiviteter: 

 
Vi har modtaget ansøgning om etablering af ny klub. Vi tager de indkomne ansøgninger op til næste 

år. 

 

Multietnisk arrangement i Ahorn hallen den 3. oktober d.å., forløb godt. 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 3. november 2015, kl. 18.00 

   


